



Qianjun Liu

Shanghai

PRACTICE AREAS

- Capital markets
- Private equity and venture capital
- Mergers and acquisitions
- General corporate

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Mr. Liu has been practicing law since 2025. Since July 2026, he has been working at Han Kun Law Offices. Prior to joining Han Kun, Mr. Liu worked and interned at Commerce & Finance Law Offices and Zhong Lun Law Firm, where his practice focused on offshore capital markets and private equity and venture capital investments. He has led and been deeply involved in multiple overseas listing and financing projects. His current practice covers domestic and cross-border listing and restructuring, mergers and acquisitions, private equity and venture capital, and general corporate matters, spanning industries including new economy, internet, and biopharmaceuticals.

EDUCATION

Mr. Liu received an LL.B. degree in 2022 from East China University of Political Science and Law, and an LL.M. degree in 2025 from Tongji University.

QUALIFICATIONS

PRC Bar Qualification

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



刘骞骏

上海

业务领域

- 资本市场
- 私募股权和风险投资
- 兼并和收购
- 一般公司事务

工作经历

刘骞骏先生从 2025 年起开始从事律师工作，并于 2026 年 7 月起在汉坤律师事务所工作。此前，刘骞骏先生曾在通商律师事务所、中伦律师事务所工作及实习，主要执业领域为境外资本市场及投融资，曾主办及深度参与多起境外上市及融资项目。刘骞骏先生主要从事境内外上市重组、兼并收购、私募股权和风险投资及公司日常法律事务等业务，其业务领域涉及新经济、互联网、生物医药等。

教育背景

刘骞骏先生于 2022 年获得华东政法大学法学学士学位、于 2025 年获得同济大学法律硕士学位。

执业资格

中华人民共和国法律职业资格

工作语言

中文、英文